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SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

  

 

JEGYZŐKÖNYV 

 
Készült: Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2016. október 12. napján 11:00 

órakor megtartott  rendkívüli nyilvános  képviselő-testületi üléséről. 

 
Helye:  Faluház Salföld, Kossuth u. 31.  

 
Jelen vannak:  Fábián Gusztáv  polgármester 

                          Somogyi Márk  képviselő 

   

Tanácskozási joggal jelen van:  
 

Dr. Szabó Tímea jegyző  

 

A jegyzőkönyvet készítette: Csik Tímea, jegyzőkönyvvezető 

 

Lakosság részéről: 5 fő.  

 

 

Fábián Gusztáv, polgármester: köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a képviselő-

testületből 2 fő jelen van, így határozatképes. Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester egyéb 

elfoglaltsága okán nem tud jelen lenni. Ismerteti a napirendet, melyet javasol elfogadásra.  

 

1.) Somogyi Márk képviselő tájékoztatása, saját cégének, a SmArt Desing Bt.-nek, a 

"Sinkovts Imre" pályázaton elnyert 4080000 Ft, (négymillió-nyolcvanezer Ft) 

felhasználásáról. 

(A pályázat leírása: "Salföldi megemlékezés az 1956-os forradalom és szabadságharc 

60. évfordulója alkalmából - kiállítás megrendezése és filmvetítés a salföldi 

Faluházban") 

A program ismertetése a Testülettel     

2.) Önkormányzat 1956-os ünnepi megemlékezésének szervezése (filmvetítés, szóbeli 

előterjesztés) 

3.) A SmArt Desing Bt kérése a Faluház bérlésére (szóbeli előterjesztés)  

 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

66/2016. (X. 12.) HATÁROZATA 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2016. október 12-i rendkívüli ülés 

napirendjét az alábbiak szerint elfogadja:  
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1. Somogyi Márk képviselő tájékoztatása, saját cégének, a SmArt Desing Bt.-nek, a 

"Sinkovits Imre" pályázaton elnyert 4080000 Ft, (négymillió-nyolcvanezer Ft) 

felhasználásáról. 

(A pályázat leírása: "Salföldi megemlékezés az 1956-os forradalom és szabadságharc 

60. évfordulója alkalmából - kiállítás megrendezése és filmvetítés a salföldi 

Faluházban") 

A program ismertetése a Testülettel     

2. Önkormányzat 1956-os ünnepi megemlékezésének szervezése (filmvetítés, szóbeli 

előterjesztés) 

3. A SmArt Desing Bt kérése a Faluház bérlésére (szóbeli előterjesztés)  

 

Somogyi Márk, képviselő:  jelzi, mivel úgy gondolja, tekintettel arra, hogy az ő cége a téma,  

amennyire lehet, kiszállna a szavazásokból. Innentől kezdve, mint a cég képviselője venne 

részt az ülésen.  

 

Dr. Szabó Tímea, jegyző: mint képviselő is, részt kell, hogy vegyen az ülésen, mivel jelen 

van, mint képviselő.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  a jogszabályokra bízza, hogy mi ennek a módja. 

 

 

1.) Somogyi Márk képviselő tájékoztatása, saját cégének, a SmArt Desing Bt.-nek, a 

"Sinkovits Imre" pályázaton elnyert 4080000 Ft, (négymillió-nyolcvanezer Ft) 

felhasználásáról 

(A pályázat leírása: "Salföldi megemlékezés az 1956-os forradalom és szabadságharc 60. 

évfordulója alkalmából - kiállítás megrendezése és filmvetítés a salföldi Faluházban") 

 

 
Fábián Gusztáv, polgármester:  az előzményeket szeretné ismertetni. Somogyi Márk 

képviselő a nyár folyamán többször jelezte, hogy egy kiállítást szeretne rendezni a salföldi 

faluházban, melyről különösebben részletesen nem beszélt. Legkorábban augusztus 14-én  

küldött egy e-mailt, és említette benne, hogy most már biztos a dolog és céges pályázat 

keretében rendezne a salföldi faluházban egy 1956-os megemlékező eseményt. Erre ő több 

kérdést feltett írásban, illetve megírta számára augusztus 15-én, hogy ezt részletesen fejtse ki, 

a pályázó cég tájékoztassa az Önkormányzatot a részletekről, a pályázatról, mely nem történt 

meg.  Legkorábban hétfőn, október 10-i keltezéssel a Smart Desing Bt egy tájékoztatást adott 

az Önkormányzatnak, melyben egy programot vet fel október 22. napjára és általában, de 

változatlanul nem beszél a pályázatról, de tájékoztatja arról, hogy a rendezvény helyszíne a 

salföldi faluház. Itt van a kezében a részletes program, melyet most nem ismertetne, melyben 

több kérdést feltesz, és ez a tájékoztatás történt meg a hétfői napon. Azért tette be az ülésre ezt 

a napirendi pontot, mert többszöri kérésére sem tájékoztatta a pályázatról Somogyi Márk, így 

kénytelen volt ő személy szerint tájékoztatni a közvéleményt az elnyert pályázatról, illetve 

annak összegéről is. Azért tette be ezt a napirendi pontot, ha esetleg a Képviselő Úr 

hozzátenni akar, akkor most megadja a lehetőséget.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  jó lenne, ha Polgármester Úr felolvasná azt a levelet, amiben ezt 

a kiállítást javaslom, mert ez maga a beszámoló, és a program is le van írva és az 

elképzelésről minden részletet leírtam, ennél többet nem tudok mondani, és azt gondolom, 

hogy abból elég jól átlátható, hogy mi lenne a cél és a törekvés. A megkeresés tárgya az, hogy 
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az Önkormányzat mellé áll-e a rendezvénynek, rendelkezésre bocsátja-e a faluházat, és ha 

igen, akkor mennyi pénzért, milyen körülmények és feltételek mellett. Minden, ami a cége 

pályázatával kapcsolatos nyilvános adat, az elérhető, a Polgármester Úr már utána nézett, és le 

is töltötte, ennek a kiplakátolása már saját döntése volt, nincsen ezzel probléma. A nyilvános 

információnál többet nem tud mondani, ami az Önkormányzatot érintené, az maga a program 

leírás, ami ott van részletezve.  

 
Fábián Gusztáv, polgármester:  az első napirendi pontnak ezzel vége, hozzá kell tenni, hogy 

itt van a levél, melyet olvastak, itt szavazni nem kell, ez csak, mint tájékoztatás hangzott el.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  hozzáteszi, hogy Salföld, mint helyszín, csak egy terv. Helyi 

cégként elképzelése és törekvése az volt, hogy ha ilyen rendezvényre sikerül pályázni, akkor 

azt lehetőleg Salföldön a saját falujában, ahol a cég is működik, itt valósítsa meg, és az itteni 

emberek profitálhassanak ebből a programból, kiállításból.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  megjegyzi, hogy ha már a Képviselő Úr pályázik, akkor ne 

az utolsó pillanatban tájékoztassa az Önkormányzatot. Evidens lenne az, ha a Képviselő Úr 

ezt már korábban megvitatta volna a testülettel, vagyis a tervet, amit beadott a pályázatra. 

Amennyiben úgy érzi, hogy ez nem tartozik az Önkormányzatra és csak a kész tényeket, a 

nyertes pályázatot közli az Önkormányzattal, hát ezt így is lehet csinálni.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  egy pályázatnál óriási esély van arra, hogy ne legyen belőle 

semmi, mivel sokkal több a beadott pályázat, mint a nyertes pályázat. Tehát előre olyan kicsi 

valószínűsége volt a dolognak, hogy ezt nem bocsátotta előre, teljesen képlékeny volt. Ezek 

tervek voltak, még a helyszínt tekintve is terv, és ez egy cégnek a privát pályázata, most már 

nem feltételezésekről beszélnek, hanem konkrét lehetőségről, amit -  még egyszer  

megismétli – salföldiként elsősorban Salföldre hozna legszívesebben.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  azért ezt másképpen gondolom, egy Salföld névvel ellátott 

salföldi megemlékezést azért illő lett volna Salföld Önkormányzatával közölni.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  amint ez véglegessé és biztossá vált, és a dátumot is pontosan be 

tudták lőni, ami elsősorban az előadókon múlott, nagyon nehéz volt egyeztetni az előadókkal, 

résztvevőkkel azt, hogy melyik az a nap, amikor mindenki itt tud lenni. Sokukat 56-os 

témában több helyre hívják fellépni.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  ez szervezés kérdése. 

 

Somogyi Márk, képviselő:  amíg nem tud időpontot mondani, addig csak félinformációval 

tudott volna szolgálni.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester: kérdezi a jelenlévőket, hogy van-e estlegesen kérdés. Ha 

nincs, akkor a témát lezárja. Térjenek rá a második napirendi pontra.  
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2.) Önkormányzat 1956-os ünnepi megemlékezésének szervezése (filmvetítés, szóbeli 

előterjesztés) 
 

Fábián Gusztáv, polgármester:  a tervek szerint Salföld Önkormányzata október 23-án a 

faluházban tervez egy megemlékezést. Szokás szerint gyertyagyújtás a keresztnél, felmerült, 

és talán összejön egy 1956-os áldozat fog személyesen egy beszámolót tartani  itt a 

Faluházban, majd ezt követően a filmvetítés lesz. Ez csak egy tájékoztatás.  

 

3.) A SmArt Desing Bt kérése a Faluház bérlésére 

 

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  előttük van egy bérleti szerződés.  

 

Somogyi Márk, képviselő: kéri a Polgármester Urat, hogy olvassa fel a felkérő levelet, ami 

szerinte hasznos lenne.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  olvassa fel a Képviselő Úr, semmi akadálya.  

 

Somogyi Márk, képviselő: felolvassa a SmArt Desing Bt  által benyújtott levelet.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  erre a levélre megszületett egy bérleti szerződés tervezet.  

Az Önkormányzat a fal kijavítását nem tudja vállalni, az nem része a szerződésnek, illetve a 

terem őrzését sem tudja vállalni az önkormányzat.  

A SmaArt Desing Bt 30 napra bérelné az Önkormányzattól a kultúrházat, melynek díja 

összesen 250.000 Ft lenne, mely a gyakorlatban úgy nézne ki, hogy 25 nap, mivel 10.000 Ft a 

bérleti díj naponként. Ezt ugye megkapta a Képviselő Úr, ismeri a szerződést? 

 

Somogyi Márk, képviselő:  látta, és érti a lényeget. 

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  a kérelmező kéri a laptopot és a projektort is, tudomása 

szerint a Képviselő Úrnak van laptopja, illetve projektora is. Bár nem ez a legfontosabb az 

egészben.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  a beadványban feltette a kérdést, hogy az Önkormányzat 

rendelkezésre tudja-e bocsátani a laptopot és projektort.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  a vetítővászon itt van a teremben, az erősítő is. A laptop 

viszont nem része a teremnek, illetve a projektor sem, tehát technikai eszköz nincs a 

teremben. Ebben a bérleti díjban természetesen a takarítást az Önkormányzat végzi.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  arról volt szó, hogy hétvégén a takarító nem áll rendelkezésre.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  hétvégén nem tud a takarító rendelkezésre állni.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  tehát hétvégén a cégnek kell megoldani a takarítást.  

A rendezvény hétvégén van, és a nyitva tartások is.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  hozzá kell tegye, hogy annyi ember nem jár kiállításokra, 

hogy minden nap takarítani kellene.  
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Somogyi Márk, képviselő:  ősz van, sár van, és ha már ő rendezi, akkor legyen tisztaság. 

Tehát összefoglalva: lenne egy napi rendezvény, négy hétvégén napi négy órás nyitva tartás 

és ez kerülne 250.000 Ft-ba, úgy, hogy a falakat a cég kell, hogy kijavítsa és a teremőrzést is 

saját maguknak kell biztosítani, továbbá a takarítást is maguknak kell megoldani, és projektort 

és vetítési körülményeket is a cégnek kell biztosítani, illetve előteremteni.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  ez így van.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  köszöni szépen ezt át kell gondolni, és át kell számolni, hogy mi 

fér bele a költségvetésbe. Most nem megy bele részletekbe, mivel az a cégnek a belső dolga, 

de természetes, ebből az elnyert összegből jó pár dolgot meg kell valósítani. 

 

Fábián Gusztáv, polgármester:   de hát ezért jöttek össze az ülésre.  Meglepően tapasztalja, 

hogy most akkor nem óhajt szavazni.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  miben? 

 

Fábián Gusztáv, polgármester:   elsősorban erről van szó, tehát a bérleti szerződésről 

kellene szavazni.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  patthelyzet alakulna ki, tehát megteszi, hogy szavaz. Tehát a 

polgármesternek ez az ajánlata.  

 

Dr. Szabó Tímea, jegyző:  attól még a SmArt Desing Bt mondhatja azt, hogy nem fogadja el. 

 

Somogyi Márk, képviselő:  akkor az a helyzet állna elő, hogy a polgármester egyedül 

szavazna.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:   ezért van a rendkívüli ülés, hogy ebben döntsenek. Ha a 

Képviselő Úr tegnap jelzi, hogy még mindig gondolkodik, akkor nem ülnek itt, hanem 

elhalasztják.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  azt gondolta, hogy hárman lesznek, és akkor ő minden további 

nélkül tartózkodhatna.   

 

Fábián Gusztáv, polgármester:   most is tartózkodhat, de akkor nincs értelme az itt létnek.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  ne csináljanak magukból  bolondot. Kényszerhelyzetből szavaz.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:   elhangzott, hogy üzleti témába nem tudja eldönteni, hogy a 

SmArt Desing Bt-nek megfelel-e az ajánlat. Nem érti, hiszen a bérleti szerződés  tervezet 

tegnap is ott volt a Képviselő Úr előtt.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  ma születik egy hivatalos döntés, Polgármester Úr kérte, hogy 

hivatalos megkeresést írjon. Attól még, hogy tegnap látta a meghívó anyagát, attól még nem 

született döntés.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  a meghívó része volt a bérleti szerződés tervezet is. 

Kérdezi, hogy tud dönteni, most a kérdésről a SmArt Desing Bt?  

Somogyi Márk, képviselő:  e-mailben valószínűleg a mai nap folyamán ad egy választ.  
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Fábián Gusztáv, polgármester:  akármit csinálhat, ez teljesen felesleges, hogy e-mailben 

közli, hogy igen, vagy nem.  

 

Dr. Szabó Tímea, jegyző:  a SmArt Desing közölheti, hogy elfogadja-e a döntést. Most, mint 

képviselő tud szavazni.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  ez az Önkormányzat ajánlata. Az, hogy elfogadja-e a cég, vagy 

sem, az már egy másik kérdés.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  kéri, hogy a szerződés tervezetből kerüljön ki a laptop és a 

projektor. Az időtartam 25 + 5 nap, melyre 250.000 Ft a bérleti díj, melyből 5 napot az 

önkormányzat felajánl ingyen.  

 

Dr. Szabó Tímea, jegyző:  a tervezet 3. pontjában: „a kiállítás 30 napig tart nyitva heti 3 

alkalommal napi 4 órás nyitva tartással” az a levélből kivett szó szerinti rész, de ez az 

időtartam valóban több mint 25 nap, de tartalmazza a Mindenszenteki időszakot is.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  azok a napok ebben az esetben 4 órás napok.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester: nincs négy órás nap, előtte egy héttel bekapcsolják a fűtést. 

Ez egy összeg, amivel van költsége az Önkormányzatnak, ez az ajánlat nem 250.000 Ft tiszta 

haszon, ezzel rengeteg költsége is van az Önkormányzatnak. Most a tervezetről szavaznak.  

Először arról szavaznak, hogy Somogyi Márk, mint érintett szavazhat-e. Kéri, hogy aki 

igennel szavaz, kézfeltartással jelezze.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  kénytelen vagyok igennel szavazni, mert akkor ez a szavazás 

sem ér semmit. Tisztázza, hogy kizárólag az ülés normális működése miatt szavaz, ezt kéri a 

jegyzőkönyvben rögzíteni.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester: javasolja, hogy aki igennel szavaz – tehát Somogyi Márk 

részt vehet a döntéshozatalban – kézfeltartással jelezze.  

 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

67/2016. (X. 12.) HATÁROZATA 

 

döntéshozatalból történő kizárásról  

 
 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a SmArt Desing Bt-vel kötendő bérleti 

szerződés tárgyában történő döntéshozatalból Somogyi Márk képviselőt nem zárja ki.  

 

 



7 
 

Fábián Gusztáv, polgármester: javasolja, hogy aki egyetért a SmArt Desing Bt-vel kötendő 

bérleti szerződés tervezettel - úgy, hogy törlésre kerül benne a laptop és projektor  - 

kézfeltartással jelezze.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

68/2016. (X. 12.) HATÁROZATA 

 

a Faluház bérbe adásáról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a smArt Design Bt (8256 Salföld, 

Kossuth u. 33.) kérelmének helyt ad, és részére a Faluházat 2016. október 22-étől 2016. 

november 19-éig bérbe adja az 1956-os események 60. évfordulója alkalmából megrendezésre 

kerülő rendezvény, valamint kiállítás céljára. A bérleti díj mértéke 250. 000 Ft, azaz 

kettőszáz-ötvenezer forint.  

A bérleti szerződés tervezetét megismerte, azt jóváhagyja, - azzal a módosítással, hogy a 3. 

pontban szereplő technikai eszközök közül projektort, illetve laptopot nem biztosítja az 

Önkormányzat -, és felhatalmazza a polgármestert az aláírásra. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 

Határidő: 2016. október 17. 

 

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  a bérleti szerződés tervezetet hivatalosan továbbítják a 

SmArt Desing Bt felé. Megköszöni a részvételt és az ülést 11:33 órakor bezárja.  

 

 

 

K.m.f. 

 

 

Fábián Gusztáv       Dr. Szabó Tímea 

 polgármester                jegyző 

 

 

 


